
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 12 april 2023 kl. 09.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Anne-Maria Boman, Jan- Olof Karlsson, Annika Sturesson, Börje Sturesson, Ingrid 

Angeling, Nisse Fält, Monica Selegran och Sven Svensson. 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokoll från marsmötet. 

Mötet godkände mötesprotokollet utan ändringar.  

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi är god och ingen av deltagarna till månadsträffen som ansåg att 

”Fikahöjningen” var obefogad. Träffen den 5 april inbringade 1900:- kr. men då har vi ännu inte betalat 

för underhållningen. Övrig ekonomisk information på vår hemsida. 

Styrelsen godkände rapporten. 

  

§5. Våra medlemmar.  

Vi har nu färre medlemmar då några har avslutat medlemskapet och vi är hittills i år 156 betalande 

medlemmar men det är fler som kommer att betala. Men totalt sett så tappar vi medlemmar. Monica 

Selegran kommer att ta över efter Annika som medlemsansvarig efter hand under året.  

 

§6. Skrivelser. 

- Säker@digitalt Sven och Jan-Olof på informationsträff samt att vi har en träff den 19 april kl.14.00 i  

  Pingstkyrkan. Affischer ska sättas upp. 

- En skrivelse/fråga om att vi skall tillskriva kommun om bussförbindelserna Ärla – Eskilstuna centrum    

  från Samorganisation. Efter en gemensam diskussion måste vi ha mer information om syftet.  

  

§7. Rapporter.  

- Rapport från aprilträffen. Rytterströms trio var mycket uppskattad. 63 personer kom och var med oss.  

- Ingrid rapporterade från KPR. Boendeenkäten har nu sammanställts och bakgrunden är att vi i  

  kommunen kommer att vara 8500 fler 65+ . I dag bor de flesta i målgruppen på 115 kvm.    

  Trygghetsboende planeras men inte i Ärla f.n. Bilpool var även det ett önskemål samt en P plats men  

  dessa önskemål var mer från centrum. Det största problemet verkar vara att hyrorna blir för höga när  

  målgruppen söker sig till ett mer anpassat boende med den service som efterfrågas. 

- Boulen startar nu sin sommarsäsong den 2 maj på grusplan som vanligt. 

- Gåfotboll diskuterades och vi skall undersöka möjligheterna att kunna starta upp här i Ärla/Hällberga 

§8. Reserapport.  

- BBR Rademachers resa blev mycket uppskattad. Kort sagt en fullträff. 

- Ålandsresan den 28 – 29 med 37 resenärer från ”vårt PRO”. En miss att frukostbuffén stängde så tidigt  

   med dålig information men för övrigt en mycket uppskattad resa. De presenterade resorna där de  

   reseansvariga tror att Ålands landskapsresa kommer att bli mycket bra. 

- Kommande BBR. Bilrally möjligtvis till Björndammen i början av juni. Planering pågår. 



§9. Studierapport. 

Inga ändringar. Skapande händer fortsätter i höst likaså de övriga cirklarna. Anne-Maria skall ta av efter 

Hannele som studieorganisatör och kommer att ta kontakt med henne för att sätta sig in i rollen. 

 

§10. Nya frågor.  

- Vi kommer att medverka i Ärlas valborgsfirande med en tipspromenad för barn. Styrelsen godkände  

  de tänkta frågorna. 

- ABF kontakt. Anne-Maria kontaktar Hannele för information om vad det innebär. 

- Planering inför sillunchen. Annika och Börje samt Jan-Olof ansvarar. 

- Ett nytt Nyhetsbrev framställs inför aprils evenemang. Sven/Nisse ansvarig. 

- Kontaktombud för utdelning av information. Liten ändring då någon har flyttat. Annika skickar övriga  

  via snigelpost ca 20 st. Övriga via hemsidan och kontaktpersonerna. 

- Test med tipspromenader torsdagar. Mer information när vi får klartecken från kyrkan att vi får vara  

  där med kaffe etc. Ska vi kalla det Tipspromenad med elva kaffe? 

- ”Boksläpp” på våra träffar. ”Ta en bok” är motivet.  

- Utställning från Skapande händer vid nästa träff. 

§11. Kommande möten. 

- Sillunchen den 26 april. Anmälan som vanligt till Jan – Olof. 

- Säker@digitalt  den 19 april för alla seniorer kl. 14.00 utan anmälningar. 

  

§12. Nästa styrelsemöte. 

Beslutades till onsdagen den 10 maj i vår vanliga lokal. 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade mötesdeltagarna för ett som vanligt trivsamt möte och avslutade dagens styrelsemöte.  

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson           

 

 

 

    

 






